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Plats och tid:  Ceciliasalen, Mariagården 2019-10-08  kl. 17.00-21.00 

Beslutande:  Siw Johansson, ordförande  Birgit Svärd, 1:e vice ordf 

  Sune Horkeby, 2:e vice ordf  Elisabeth Andersson 

  Stig Andersson  Birgit Eriksson  

   Gösta Johansson  Yvonne Fransson  

   Karl Magnus Hansson, kyrkoherde  Anders Bergman 

 

Icke tjänstgörande Bengt Eriksson  Johan Yderfors § 124-138 

ersättare:    

Övriga närvarande: Cecilia Ramäng, förvaltningsassistent, sekreterare 

   

   

Frånvarande: Elli Lankila  Lillian Theorell  

   Sarah Eriksson 

 

Justerare:  ………………………….. …………………………… 

  Elisabeth Andersson Anders Bergman 

Paragrafer:  § 118 - § 138 

Underskrifter: 

  …………………………… …………………………. 

  Sekreterare  Ordförande 

 

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

   Anslag / Bevis 

Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag. 

Organ:   Kyrkorådet 

Sammanträdesdatum  2019-10-08 

Datum för anslagets uppsättande: 2019-10-10 

Datum för anslagets nertagande: 2019-10-31 

Förvaringsplats för protokollet:  Församlingsexpeditionen 

 

Underskrift:   ……………………………………… 
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KR § 118 

  Öppnande 

  Ordförande öppnade mötet och hälsade begravningsombudet Ebbe  

   Ericsson särskilt välkommen. 

 

  KR § 119 

  Upprop 

  Sekreteraren förrättade upprop. 

   Se deltagarlistan på protokollets framsida. 

 

  KR § 120 

  Dagordning 

Redogörelse  Dagordningen har skickats ut med kallelsen. Stig Andersson ville lägga  

  till punkt 8b Elavtal.    

Beslut  Kyrkorådet beslutar att godkänna dagordningen med tillägg 

   Elavtal.  

 

  KR § 121 

  Val av justerare tillika rösträknare 

Redogörelse  Föreslagna att justera dagens protokoll Elisabeth Andersson och Anders  

   Bergman. 

Beslut  Kyrkorådet beslutar att utse Elisabeth Andersson och Anders  

   Bergman att justera dagens protokoll och vid behov agera  

   rösträknare. 

  Justering: torsdag 10 oktober kl. 13.00 i Mariagården. 

 

KR § 122 

Föregående mötesprotokoll 

Redogörelse  Protokoll från 2019-09-17 finns anslaget på Finspångs församlings  

   hemsida och är utskickat via mail till kyrkorådets ledamöter. 

Beslut  Kyrkorådet beslutar att godkänna protokollet från 2019-09-17. 
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  KR § 123 

  Delrapport 2019 

Redogörelse  Ordförande redogjorde för delrapporten. Det finns pengar på vissa  

   konton som inte kommer att gå åt under 2019. Det har tagits hänsyn till  

   det i budgeten för 2020 och viss omfördelning har gjorts. 

 

KR § 124 

  Byggnation, Risinge kyrkogård 

Redogörelse  Kyrkogårdschef Linda Jonander visade ritningar, preliminär kalkyl och  

   situationsplan samt berättade om dagsläget och planer. 

  Anders Bergman konstaterar att besökstoalett på kyrkogården saknas. 

   Det ska tas med i det fortsatta arbetet om byggnation. 

Beslut  Kyrkorådet beslutar att med det förevisade underlaget på dagens  

   sammanträde, under 2020 ansöka hos berörda myndigheter om de  

   tillstånd som erfordras för en byggnation i anslutning till Risinge  

   kyrkogård, av ceremonilokal, lokal för kyrkogårdsexpedition med  

   personallokaler samt lokal för garage, verkstad och förråd. 

   En skriftlig konsekvensanalys tages fram samt finansieringsplan  

   innehållande fullständig kostnadskalkyl. För denna projektering bör  

   expertkompetens anlitas. Överskottet av budget för projektering  

   2019 ianspråkstages för dessa kostnader. 

   Kyrkogårdschefen, fastighetsutskottet och kyrkogårdsutskottet får i  

   uppgift att arbeta vidare med frågan. 

 

  KR § 125 

  Budget 2020 

Redogörelse  Kyrkokamrer Mirela Suljanovic och kyrkogårdschef Linda  

   Jonander går igenom delar av budgeten för 2020. Budgetförslaget är  

   i princip färdigt men några justeringar behöver göras och det kan  

   därför inte beslutas om budgeten på dagens möte. Kyrkorådet kallas  

   till extra kyrkorådsmöte tisdag 15 oktober kl. 17.00 i Mariagården.  

   Kallelse delas ut under mötet.  

  Begravningsombudet Ebbe Ericsson nämner att församlingen är  

   skyldig att arbeta fram riktlinjer liknande församlingsinstruktionen  

   för begravningsverksamheten. Det ska finnas långsiktiga riktlinjer  

   och kortsiktig beskrivning i denna. Bra mallar finns hos  

   arbetsgivarorganisationen. 

   Mirela Suljanovic lyfter att ett fantastiskt budgetarbete har gjorts. 

   Kyrkorådet tackar Mirela för hennes stora engagemang. 
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KR § 126 

  Elavtal 

Redogörelse  Kyrkokamrer Mirela Suljanovic redogör för att församlingen idag betalar  

   onödigt dyra kostnader för el till samtliga fastigheter. Hon presenterar ett  

   förslag på avtal från Finspångs tekniska verk som gör att vi sänker  

   månadskostnaden och får bättre koll på var församlingen kan spara el  

   med support från Finspångs tekniska verk. 

Beslut  Kyrkorådet beslutar att säga upp nuvarande elavtal från och med  

   1/11 med tre månaders uppsägningstid och teckna nytt avtal med  

   Finspångs tekniska verk från och med 1/2-2020. 

   Pga av jäv deltar inte Stig Andersson i beslutet. 

 

   KR § 127 

  Digitala verktyg, kyrkorådet 

Redogörelse  Två offerter har inkommit med snarlika priser på iPads. För och  

  nackdelar med de olika förslagen diskuteras och beslutet avgörs med  

   röstning. 

Beslut  Kyrkorådet beslutar att uppdra till sekreteraren att beställa 13  

  stycken iPads för 57.507:- + en merkostnad om 1500kr för de  

  ledamöter som behöver iPads med sim-kort. IPadsen beställs klara  

  för att använda med icloudkonton för varje ledamot samt roterbart  

  skydd. Kostnaden belastar 2019 års budget, kostnadsställe  

  Kyrkoråd 5330. Kyrkorådet valde att anta offerten från Audio  

  Video. 

 

KR § 128 

  Offert kyrkfönster, Hällestad kyrka 

Redogörelse  Offert har inkommit. Pengar finns i budget och KAE är beviljad. 

Beslut  Kyrkorådet beslutar att fönstren ska renoveras. Kyrkorådets   

  ordförande får i uppdrag att reda ut med länsstyrelsen om  

  godkännande finns. Kyrkorådet beslutar att anta offerten. 

  Kyrkorådet beslutar också att det ska upprättas en pärm med KAE- 

  beslut och även digital uppföljning av dessa. Kyrkokamreren och  

  fastighetsutskottet ansvarar för att detta görs. 
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KR § 129 

Förlängning av arrendeavtal, Risinge hembygdsförening 

Redogörelse  Sune Horkeby har tittat på det arrendeavtal som församlingen har med  

  Risinge hembygdsförening. Det 49-åriga avtalet går ut och behöver  

  förnyas. Hembygdsföreningen sköter om byggnaden och marken  

  runtomkring på ett mycket fint sätt. 

Beslut  Kyrkorådet beslutar att ge Sune Horkeby tillsammans med  

  fastighetsutskottet att förhandla fram ett nytt avtal. 

 

 

  KR § 130 

  Kyrkoherden har ordet                       

Redogörelse -Kyrkoherden vädjar om att utskotten, då det är möjligt, ska klara sig 

utan sekreteraren på sina möten. Cecilia Ramäng arbetar 80%, varav 

40% med sekreteraruppgifterna och tiden räcker inte till. 

-Kyrkoherden har sagt upp sin tjänst till den 1 februari 2020. De två sista 

månaderna kommer kyrkoherden att ta ut inarbetad semester. Som 

tillförordnad kyrkoherde är Matti Peroharju utsedd under 3 månader fr o 

m 1 december. 

-Eva Ramstedt har valt att säga upp sin tjänst i församlingen. 

-Joakim Österberg har efter  många år som anställd i församlingen 

avslutat sin tjänst. 

 

 Kyrkorådet tackar alla tre för deras fina arbetsinsatser och önskar 

dem lyckat till i sina nya uppgifter. 

 

  KR § 131 

  Markupplåtelseavtal, Regna, Finet.                     

Redogörelse Sune Horkeby informerade om att markupplåtelseavtalet är påskrivet och 

inskickat och att arbetet med fiber i Regna rullar på. 

 

  KR § 132 

  Utse kontaktpersoner till kärnplatser och servicegrupper 

Redogörelse  En lista gick runt bland ledamöterna där de fick skriva på vilken/vilka  

   grupper de vill vara kontaktperson till. Beredningsutskottet kommer att  

   bereda ärendet till kyrkorådsmötet i november. Om ledamöterna har fler  

   önskemål bör ordförande kontaktas snarast. 
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KR § 133 

  Rapport från personalutskottet 

Redogörelse Birgit Svärd redogjorde för att en prästtjänst och en 

ekonomiassistenttjänst är utlysta. 

Pär Österlund går in som arbetsledare för kärnplats Rejmyre/Skedevi 

tillsvidare. 

Pekka Pykäläinen bör bjudas in till ett kyrkoråd för att berätta om sitt 

arbete med finsktalande personer i församlingen. 

Ett bilavtal ska tas fram med hjälp av HR-resurs Mikael Carlberg. 

25% samtalstjänst är tänkt att placeras i Risinge prästgård.  

Anna Sevelin erbjuds 100% tjänst, med 6 månaders provanställning, som 

församlingsvärdinna med diakonal inriktning.  

Personalutskottet ska se över hela församlingens lokalvård. 

 

 KR § 134 

 Rapport från fastighetsutskottet 

Redogörelse Stig Andersson redogjorde för att man gjort en rundresa i församlingen. 

Vid Folkström är toalett och vatten snart klart. Flaggstängerna ska 

flyttas. 

Fastighetsutskottet och kyrkogårdsutskottet ska ha ett gemensamt möte. 

 

KR § 135 

 Rapport från kyrkogårdsutskottet 

Redogörelse Bengt Eriksson redogjorde för utskottets arbete. Samtliga kyrkogårdar 

ser mycket bra ut. 

Vid Folkströms begravningsplats ska en grind monteras och sedan är det 

krattning av löv, men i övrigt är det mesta klart. Ann-Britt Wrenner har 

lett arbetet på ett mycket fint sätt och gruppen tillsammans med 

markägaren har gjort ett mycket bra arbete! Kyrkorådet tackar för 

arbetet! 

 

 KR § 136 

 Skrivelser 

Redogörelse Skrivelserna bordlades och kommer att behandlas på nästa veckas extra 

möte. 
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KR § 137 

 Delegationsbeslut 

  Inga nya beslut fanns i pärmen. 

 

  KR § 138 

  Avslutning 

  Ordförande tackade för visat intresse och avslutade mötet. 

   Ordförande tackade speciellt Mirela Suljanovic och Linda Jonander med  

   arbetet de lagt ner på budgeten för 2020. 

 

 

 

 

  


